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is conducted on the basis of professional abilities development. The quality of the organization of educational-research activity is 
the major condition of development of professional abilities of a teacher trainee. In the article the author conducted the analysis 
of the existing model of professional abilities development at a pedagogical college. The principles of its functioning, forms and 
terms of organization are considered to be of great importance. The main constituencies of professional skills’ development are 
the organization of the professionally oriented research activity, control and monitoring of research activity of the students, the 
complex of study and research materials provided. Special attention is paid to the issue of project skills’ development of teacher 
trainees as the major condition of the students’ professional development.
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Проведен анализ стимулов, влияющих на формирование культуры поведения школьника. В ходе анализа 
опирались на понятие культуры как совокупности сформированных социально значимых качеств личности. 
При рассмотрении поведенческой культуры определили ее как широкое понятие, которое включает в себя эти-
кет и культуру поведения в узком смысле слова. Под культурой поведения школьника понимали совокупность 
сформировавшихся у детей общесоциальных, региональных и этически значимых качеств личности, поступков 
и привычек поведения в школе, среде, семье, основанных на нормах этической и эстетической культуры, тради-
циях и обычаях своего региона, России и своего этноса. В процессе работы использовали программу «Культура 
поведения младших школьников», определили следующие стимулы, влияющие на культуру поведения: комму-
никативная культура учителя, вербальные и невербальные способы педагогического воздействия, школьные 
традиции, в которых отражается семейный и народный опыт воспитания. 
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The analysis of the incentives influencing formation of culture of behavior of the school student is carried out. 
During the analysis we relied on concept of culture as sets of the created socially significant qualities of the personality. By 
consideration of behavioural culture we have defined it as broad concept which includes etiquette and culture of behavior 
in the narrow sense of the word. Under the term “culture of behaviour” we understood  the set of all-social, regional and 
ethically significant qualities of the personality for men by the children, of acts and habits of behavior at the school,milieu, 
in a family based on norms of ethical and  aesthetical   culture, traditions and customs of the region, Russia and the ethnos. 
In the course of work  we used the “Culture of Behaviour of  the Pupils of the Primary School” program, having defined 
the following incentives influencing culture of behavior: teacher’s communicative culture , verbal and nonverbal ways of 
pedagogical influence, school traditions in which family and national experience of education is reflected.
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В статье рассматриваются вопросы развития основных компонентов интеллекта у будущих педагогов физической 
культуры. Представлено исследование отдельных компонентов интеллекта будущих педагогов физической культуры, а 
именно: способность оперировать словами, сигналами и символами; способность в области практической математики и 
программирования; развития конструктивных (пространственных) способностей теоретического и практического плана. 
Определен уровень развития основных компонентов интеллекта у будущих педагогов физической культуры, как основы 
формирования у бакалавров и магистров физической культуры, так называемого профессионального мышления. Постав-
лен вопрос о необходимости установления закономерностей, влияющих на формирование интеллектуальных способностей 
будущих педагогов физической культуры. Указывается о необходимости разработки системы взглядов и обоснование сущ-
ности процесса становления профессиональной компетентности на основе имеющихся интеллектуальных способностей.
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Problems with level of development of intellectual components prospective physical educational specialists` are 
reviewed in the article. Research of separate intellectual components prospective physical educational specialists`   
are presented, among them: handle abilities of  words, signals and symbols; practical mathematics and programming 


